

## **PROTOKOLL**

**Styrelsemöte nr. 6-2021**

**2021-05-16**

|                     |                                                                                                                                                                                                                                                                                    |
|---------------------|------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>Art:</b>         | Styrelsemöte                                                                                                                                                                                                                                                                       |
| <b>Plats:</b>       | Zoom möte                                                                                                                                                                                                                                                                          |
| <b>Närvarande:</b>  | Lotta Johansson, ordförande<br>Eva Jakob, v ordförande<br>Heléne Eliasson, sekreterare<br>Margaretha Carlsson, kassör<br>Monica Strålberg, ledamot<br>Mats Ringlöv, ledamot<br>Tony Nykvist, ledamot<br>Anna Holter, suppleant<br>Lena Unger, suppleant<br>Ulle Liukkonen, ledamot |
| <b>Frånvarande:</b> | Christina Norell, ledamot                                                                                                                                                                                                                                                          |

### **§ 56 Mötets öppnande**

Ordförande Lotta Johansson öppnade mötet och hälsade de närvarande välkomna.

### **§ 57 Val av justerare**

Monica Strålberg valdes att jämte ordföranden justera dagens protokoll.

### **§ 58 Fastställande av dagordning**

Dagordning föredrogs och fastställdes.

### **§ 59 Föregående protokoll**

Protokoll nr 5-2021 gicks igenom och godkändes.

### **§ 60 Skrivelser/Post/Att-göra-lista**

I postfacket endast fakturor och reklam. Att-göra-listan gicks igenom och uppdaterades, skylten skall sättas upp snarast, Mats fick i uppdrag att köpa "klämmor" för att fästa den på stolparna ute vid vägen.

## § 61 Ekonomi

Ekonomin är god och de pengar som kommer in nu är vårens kurser samt för BPH, MH och MT. Vi har drygt 375 000 kr på kontot.

## § 62 Corona-tider

Från den 1 juni verkar det som att Covid-restriktionerna kommer att lättas upp och vi kommer kunna samla fler personer tillsammans. Info bör komma inom kort, vi avvaktar och ser vad som sägs. Vi får hålla tummarna att man även öppnar upp Prov- och Tävlingsverksamheten från den 1/6.

## § 63 Blommor till medlemmar vid sjukdom

Frågan har tidigare diskuterats men inget beslut har tagits.

**Styrelsen beslutade att** frågan tas upp från fall till fall och beslutas vartefter det blir aktuellt, beroende på vad anledningen är.

## § 64 Rapporter

**Avel & Hälsa:** Maria Blom har uppdaterats till figurant igen efter några års frånvaro och Johan Berglin samt Marina Nilsson kommer uppdateras till testledare på MT.

En exteriörbedömning och valputställning kommer arrangeras i början av juli tillsammans med VNKK. Hjälp kommer behövas, att dirigera bilar samt i serveringen, meddela Meta vilka som kan hjälpa till.

MT2017 kommer troligen bli officiellt från nästa regelrevidering (2023).

**Prov & Tävling:** Förhoppningsvis öppnas tävlingarna upp från den 1/6, vi har dock inga tävlingar på klubben förrän i början av september men sista helgen i juli arrangerar vi Collie SM om det öppnas upp.

För kännedom har Helena Bergenudd tagit över ansvarig-posten för Rallylydnaden efter att Eva Eriksson meddelat att hon kliver av.

**HUS:** Inget att rapportera mer än att kurserna är igång.

**Samhällsnytta:** Några medlemmar har varit ute på eftersök i helgen.

**Organisation:** Har inte hunnit boka möte med stuga/mark och kök men kommer göras snarast möjligt.

Anna har varit i kontakt med Ljustorps IF som har en vertikalskärare som vi kan få hyra och nästa helg, 22-23/5, är inbokad för detta. Heléne fick i uppdrag att kontakta Jens på Krigsby Gård om han har någon 4-hjuling vi kan få hyra för att köra den med.

## § 65 Övriga frågor

På städ-dagen oljades alla möbler in men inte altangolvet vilket bör göras.

Hur gör vi med Medlemsmötet i slutet av månaden? Flyttar fram det tills efter den 1/6 då vi kan samla fler personer?

**Styrelsen beslutade att** ha Medlemsmöte den 6/6 kl. 16:00, bjuda på tårta och dela ut Förtjänsttecken som inte kunde delas ut på Årsmötet samt dela ut Klass-Hunden bucklan till 2020´s vinnare.

**§ 66            Nästkommande möte**

Medlemsmöte söndag den 6/6 och nästa styrelsemöte är den 15/6 kl. 19:00.

**§ 67            Mötets avslutande**

Lotta Johansson tackade för visat intresse och avslutade mötet.

**Vid pennan:**

-----  
Heléne Eliasson, sekreterare

**Justeras:**

-----  
Lotta Johansson, mötesordförande

-----  
Monica Strålberg, justerare